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Päätösehdotus 
Esittelijä: maakuntajohtaja Pentti Mäkinen 
 
Maakuntahallitus merkitsee Savonlinnan kaupungin kannanoton tiedoksi ja tukee 
Valtatien14 kehittämisen käynnistämistä ja rahoituksen osoittamista kehittämiselle valtion 
talousarviossa mahdollisimman pikaisesti. 

 
Päätös 
 
Hyväksyttiin. 

 
Selostus 
 
Savonlinnan kaupunki on yhdessä muiden allekirjoittajien kanssa jättänyt kannanoton 
Valtatie 14 kehittämiselle osoitettavasta rahoituksesta.  
 
Kannanoton allekirjoittajat vetoavat Valtioneuvoston jäseniin, Kaakkois-Suomen vaalipiirin 
kansanedustajiin, Liikenne- ja viestintäministeriöön, Väylävirastoon sekä Etelä-Savon 
maakuntaliittoon, että valtatie 14 välille Juva – Savonlinna - Parikkalan kehittämiselle 
osoitetaan rahoitusta valtion vuoden 2024 talousarviovalmistelun eduskuntakäsittelyn 
yhteydessä.  
 
Kannanoton mukaan Valtatie 14 investointihankkeen hinnaksi koko Juva-Savonlinna – 
Parikkala välin osalta on arvioitu vuonna 2019 noin 111,4 miljoonan euron arvoiseksi. 
Kiireellisimmät toimenpiteet on arvioitu noin 27,4 miljoonan euron arvoiseksi. Lisäksi ELY-
keskus on jakanut välin kehittämistoimenpiteet yhteensä 45 eri osaan, näin ollen 
kehittämisinvestointi on mahdollista aloittaa myös mittaluokaltaan pienemmissä erissä. 
Kannanotto on liittenä 1. 
 
Maakuntahallituksen hyväksymässä (22.03.2021 § 43) Etelä-Savon 
liikennejärjestelmäsuunnitelmassa Valtatie 14 Juva-Savonlinna-Parikkala on yksi 
kolmesta maakunnan väyläverkon kehittämisen kärkihankkeista tieverkolla. 
 

  
 

 


